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Het zonnetje schijnt 
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voor de deur met 
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zomervakantie. Vrolijke 

gebeurtenissen alom. 

Kortom, het is lente! 

Ook in dit clubblad 

met nieuwe rubrieken: 

Ouders langs de lijn en 

Mijn herinnering aan…. 

Ook kijken we nog even 

terug op de afgelopen 

maanden.  
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Steun jouw 
club en scoor
bij tuin & zo

Zoveel smaken, zoveel tuinen. Ook jouw tuin kun je op honderden manieren inrichten. Tuin & Zo 
maakt je wegwijs in alle opties die er zijn. Met meer dan 10.000 verschillende artikelen, waarvan 

een groot deel te zien is in onze showtuin, geven wij een breed beeld van de mogelijkheden. 

Doe inspiratie op en laat je adviseren door onze medewerkers.

Koop nu je producten bij tuin & zo en steun jouw club. 
Tuin & zo stort 5% van het aankoopbedrag terug!

5%
gaat naar 

je club

Maak gebruik van onze bezorgservice of leen
gratis een aanhanger voor je bestelling!

Onze openingstijden
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09.00 - 12.30 uur

06 57 83 27 27
info@tuinenzonijverdal.nl

www.tuinenzonijverdal.nl

Nicolaus Ottostraat 2
7442 DV Nijverdal

•  Beton tegels

•  Keramische tegels

•  Gebakken bestrating

•  Muurelementen

•  Kunstgras

•  Buitenverlichting

Onze producten Vind alles voor de aanleg van
jouw tuin bij tuin & zo
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DE VOORZITTER AAN HET WOORD
Het is half februari, het carnavalsweekend is aan-
staande en de voorjaarsvakantie staat voor de deur. We 
hebben wat het weer betreft een kalme winter achter 
de rug en op één zaterdagochtend na hebben alle 
wedstrijden normaal doorgang kunnen vinden. Zou er 
toch wat met het klimaat aan de hand zijn? Ik kan me 
seizoenen herinneren waarin met grote regelmaat de 
velden werden afgekeurd vanwege het slechte weer en 
het trainingsveld één grote modderpoel was.

Op voetbalgebied kijken we elke zaterdag waar ons 1e   
elftal op de ranglijst staat. Staan we boven de streep of 
eronder? Deze streep ligt voor het 1e elftal dit seizoen 
tussen de 5e en 6e plek van onderen. Dit komt door een 
bijzondere promotie-degradatieregeling. Deze houdt 
in dat de laatste twee teams rechtstreeks degraderen 
en de drie daarboven nacompetitie spelen. Het blijft, 
ondanks dat we toch wel punten halen, vermoedelijk 
tot het einde van het seizoen spannend of we boven of 
onder de streep eindigen. 

Een tweede aandachtspunt op voetbalgebied is het 
nieuwe technisch beleidsplan dat eind februari is 
gepresenteerd aan alle mensen die op voetbaltech-
nisch gebied betrokken zijn bij de vereniging. Vanuit dit 
plan wordt de komende jaren gewerkt aan de verbe-
tering van het voetbal vanuit vaste spelprincipes, door 
aandacht te hebben voor kwaliteit van trainers, en door 
jonge trainers te ondersteunen vanuit het train-de-trai-
ner-principe. Ondertussen wordt er ook al gesproken 
met mensen die het technisch beleidsplan in de prak-
tijk moeten gaan uitvoeren. Zodra de invulling van de 
verschillende posities helder is zal dit op de website te 
vinden zijn. Overigens is de invulling van trainers voor 
het komende seizoen al grotendeels rond.

Een derde aandachtspunt is het meiden- en vrouwen-
voetbal. Binnen de vereniging is een groep vrijwilligers 
actief om dit goed op de kaart te zetten. Het meiden- en 
vrouwenvoetbal is een volwaardige tak binnen onze 
vereniging en ook op voetbaltechnisch gebied is hier 
aandacht voor. 

In het verlengde daarvan wordt richting het nieuwe sei-
zoen ook gekeken naar de veldindeling bij trainingen en 

De Zweef & TenCate Grass: samen kunstgras ontwikkelen

Continue de speeleigenschappen van kunstgras verbeteren; dat is waar we bij TenCate Grass 
op dagelijkse basis aan werken. 

Ook in onze samenwerking met de Zweef hechten we veel waarde aan spelersfeedback. Hier-
mee kunnen we de bespeelbaarheid van kunstgras verder verbeteren, terwijl we  
tegelijkertijd kunstgras als product optimaal willen verduurzamen. Om oneindig te kunnen 
spelen en sporten, moeten we kunstgras ontwikkelen dat goed te recyclen is en dat gebruik 
maakt van slijtvaste materialen.

Echter zullen we nooit de bespeelbaarheid uit het oog verliezen. Heb jij feedback over de 
velden bij de Zweef of heb je ideeën over waar toekomstige velden aan moeten voldoen? 
Laat het ons weten via info@tencategrass.com. 

We wensen alle voetballiefhebbers van De Zweef wederom een prachtig voetbalseizoen!

wedstrijden. Daarbij is het niet meer vanzelfsprekend 
dat de selectie-elftallen altijd voorrang hebben bij het 
trainen en spelen van wedstrijden op het hoofdveld. Ook 
de lagere jongensteams en meidenelftallen zullen af en 
toe worden ingedeeld op het hoofdveld.

Een ander plan dat steeds meer vorm krijgt is de 
verbouwing van de kantine. Waar we eerst nog de 
gedachte hadden dat een aantal zaken zoals de bar en 
het plafond wel opgeknapt konden worden is er nu voor 
gekozen zowel de bar als het plafond compleet te ver-
nieuwen. Een flink aantal leden met verstand van zaken 
en goede ideeën draagt bij in de verdere uitwerking 
van de plannen. Zij zijn ook bereid om in de uitvoering 
wat te doen. We hopen dat begin april alle keuzes t.a.v. 
kleuren, materialen en meubilair gemaakt zijn en dat 
ook de kosten helder zijn zodat het bestuur het totale 
plan kan goedkeuren. Vanaf maandag 19 juni zal de 
renovatie worden uitgevoerd en de leiding vanuit het 
bestuur ligt bij Helmut van Rhee en Jan Fikken.

Tenslotte, ervanuit gaande dat het clubblad voor de 
paasdagen op de deurmat is beland, wens ik iedereen 
goede paasdagen toe.  En natuurlijk bent u 1e paasdag 
om 11.00 uur van harte welkom bij het eieren zoeken 
en eieren gooien georganiseerd door de vriendenkring, 
altijd een feest voor jong en oud! Mocht het clubblad 
later op de mat vallen dan hoop ik dat u goede paasda-
gen heeft gehad en dat de eieren u niet te zwaar op de 
maag zijn gevallen.

Richard Benneker
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ERVAREN EERSTE ELFTALSPELER 
EN NIEUWE PENNINGMEESTER TOM 
HEUVER ZIT LEKKER IN Z’N VEL

“Michel Dikkers had al een paar keer gevraagd of het 
penningmeesterschap iets voor mij was. In september/
oktober vorig jaar heb ik de knoop doorgehakt en Ewald 
Wennemers gebeld met de vraag of ik eens een bak 
koffie kon komen drinken en bespreken wat zijn werk 
als penningmeester inhoudt. Daarna heb ik me gemeld 
als kandidaat voor Ewalds opvolging.”

Tom Heuver zit inderdaad lekker in z’n vel. Op z’n werk 
gaat het goed, bij de voetbal gaat het goed en privé is 
het nog beter, want hij staat op het punt om samen te 
gaan wonen met Marèll, de liefde van z’n leven. Op het 
moment dat je dit leest is hij inwoner van de prachtige 
gemeente Wierden. 

Lang leve de liefde in twee bedrijven
Midden in het centrum van dat dorp staat een apparte-
mentencomplex en daar woont hij met Marèll. Het be-
gin van hun liefde, zo blijkt later bij het antwoord op de 
vraag naar waar hij graag naar kijkt op tv, is bijzonder. 
“Wist je dat ik zou meedoen aan ‘Lang leve de liefde’?” 

Even voor wie dit programma niet behoort tot de dage-
lijkse kijkgewoonten, een omschrijving wat dat inhoudt: 
singles gaan op zoek naar liefdesgeluk door meteen te 
gaan samenwonen op de eerste date. In een prachtig 
verblijf kunnen deze nieuwe koppels vervolgens bepa-
len of de liefde aanwezig is.

De afspraak voor dit interview was al gemaakt toen 
bekend werd dat Tom Heuver (27) de nieuwe pen-
ningmeester gaat worden van onze club. Een verras-
sing voor sommigen. Een positieve verrassing wel te 
verstaan. “Nee hoor, helemaal niet”, is het antwoord 
op de vraag of zijn vader als vrijwilligerscoördinator 
hierachter zit. “Ik vond dat het tijd werd om weer eens 
wat voor De Zweef te gaan doen. Vroeger ben ik wel 
trainer en leider geweest, maar was gestopt vanwege 
m’n studie. Nu ben ik in een fase aangekomen waarin 
ruimte zit om weer wat op te pakken.” 
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aan Saxion in Enschede. Daarna haalt hij zijn master 
BA (Business Administration) aan de UT Twente. Hij 
koos voor een brede opleiding omdat hij nog niet zo’n 
helder beeld had wat hij ermee zou willen doen. “Op de 
middelbare school had ik het plan om fysiotherapeut te 
worden. Koos daarom voor biologie in m’n pakket, maar 
de cijfers daarvoor waren niet echt goed. Wiskunde en 
economie gingen mij beter af.” 

“Ik ga hier niet 
weg; hier liggen 

mijn roots”

Zo werd het Factor. Mooi dichtbij. “Nee, ik heb geen 
ambities naar het westen te verhuizen voor een beter 
carrièreperspectief. Hier wonen mijn vrienden, mijn 
familie. Marèll werkt hier in het ziekenhuis. Hier is mijn 
sport en liggen mijn roots. Daar ga ik niet weg.” Duide-
lijke taal. Misschien ook voor trainer Niels Kolkman die 
niet bang hoeft te zijn dat een van zijn ervarener spelers 
gaat vertrekken.

“Hoe lang ik al in het eerste speel? Ik weet het niet pre-
cies. Afgelopen zaterdag was ik samen met m’n vader 
(Erik Heuver, manager bij het eerste) bij lokale omroep 
HOI en daar zeiden ze zes jaar, maar ik denk dat het 
langer is. Ik ben door Anton Wennemers opgehaald uit 
het tweede.” Na enig rekenwerk komt hij uit op acht 
jaar, maar het is langer, Tom. In het fotoarchief van De 
Zweef zit een opname van hem in De Zweef 1 van 12 juli 
2014. Het wordt dus negen jaar.

“Nou en daar zou ik aan meedoen. 
Een paar collega’s op het werk 
gingen mij opgeven toen ik vertelde 
dat ik daar graag naar keek. Ik zei 
toen dat als het door zou gaan en ik 
zou worden gekozen, dat een dag of 
vier, vijf vrije tijd zou gaan kosten. 
Meedoen betekende voor mij dat 
die tijd als betaald verlof zou gel-
den. De baas vond dat goed.”

“Ik gaf mij op en werd al heel snel 
gebeld voor aanvullende infor-
matie. Drie dagen nadat ik dat 
opgestuurd had, werd ik gevraagd 
naar Hilversum te komen voor het 
opnemen van een promofilmpje. 
Daarna zouden ze op zoek gaan 
naar een match. Drie weken na 
dat filmpje had ik op zondag de 
eerste date met Marèll. Het klikte 
gelijk. Het weekeinde daarna zou 
ik gaan skiën en ik had met Marèll 
afgesproken dat ik haar de vrijdag 
voor vertrek nog zou zien voor een 
tweede date.”

“Twee dagen na onze eerste date, 
op dinsdag, ging de telefoon en 
hoorde ik dat het programma een 
match had gevonden; ik mocht 
op de 24-uurs date. Probleem. Of 
eigenlijk niet. Ik heb gezegd dat 

ik net een hele leuke date had 
gehad en dat ik vrijdag weer had 
afgesproken. Als dat net zo leuk 
zou zijn als de eerste keer, zou ik 
niet meedoen aan het programma. 
Dat snapten ze wel. Die tweede 
date ging ook heel goed. Een paar 
maanden later hebben ze nog eens 
gebeld hoe het ging.” Tom had toen 
allang gekozen voor de Vriezen-
veense Marèll.    

Huis
Op het moment van het interview 
woont hij nog aan de Lupinelaan. 
Terwijl menigeen lang moet wach-
ten op een geschikte woonruimte, 
heeft Tom geluk als hij een jaar 
geleden wordt gebeld door een 
bekende met de vraag of hij nog 
kandidaten zou weten voor een 
vrijkomende huurwoning aan deze 
straat. “Ik zei direct dat ik zelf wel 
wilde en ik woon daar nu met Bram 
Hegeman en Leon Bouwmeester.”

Vanuit deze woning reisde hij 
dagelijks naar het bedrijventerrein 
Twentepoort in Almelo waar zijn 
werkgever is gehuisvest: Factor 
Bedrijfsovernames. Wie de website 
van Factor Bedrijfsovernames be-
zoekt, komt terecht op een gelikte 

pagina met flitsende sportfoto’s 
die moeten bijdragen aan het 
motto “Actief en resultaat gericht”. 
Daaronder een overzicht van de 
laatste successen: “Van Dam Groep 
breidt uit”, VADO breidt positie uit” 
enz. Wie doorklikt naar de pagina 
“Team” krijgt een overzicht van tien 
breed lachende managers waarvan 
afstraalt dat ze jouw wens tot over-
name snel en goed regelen. 

Factor begeleidt bedrijven bij 
overnames. Het hele traject. Tom 
is adviseur wat inhoudt dat hij de 
daadwerkelijke en dagelijkse gang 
van zaken begeleidt. Naast advi-
seurs zijn er projectleiders en dat 
zijn de mensen die klanten werven 
en zaken op poten zetten. “Als 
je een jaar of vijf adviseur bent, 
kun je projectleider worden”, zegt 
Tom, die laat weten dat dat op dit 
moment zijn doel is. Over Factor 
is hij positief: “Het is een klein en 
hecht team, waardoor je snel veel 
verantwoordelijkheid krijgt en bij 
het hele proces betrokken bent. Bij 
de grote jongens ben je veel meer 
een van de pionnen.” 

Als voorbereiding op z’n carriè-
re studeert hij bedrijfseconomie 

“Vergeleken met toen ben ik beter geworden. Volwas-
sener. Ik weet beter wat ik moet doen en kan beter bij 
mijn taak blijven. In het begin was ik super-enthousiast, 
maar verloor daardoor mijn taak uit het oog. Dat zie ik 
ook bij die jonge jongens nu, maar ze leren heel snel.”

Loopacties 
“In mijn spel ben ik heel afhankelijk van mijn mede-
spelers. Moet het hebben van loopacties in een fase net 
iets verder dan de opbouw. Ik moet het niet hebben van 
techniek; ben geen persoon die eens lekker aan een 
actie begint en een paar man uitspeelt.”

Voetballend ging het in de eerste jaren best weleens 
moeilijk. Dan weer heel goed; dan weer minder. Met 
het vertrouwen dat hij kreeg van de trainer, groeide ook 
dat van hem zelf. Daardoor is hij nu een van de meer 
ervaren spelers waarop een trainer kan bouwen. Zoals 
hij het nu inschat blijft hij nog wel een jaar of vijf in de 
selectie. 

“Ik ben pas 27 en kan dus best nog een paar jaar mee.” 
Sprekend over leeftijden is duidelijk dat De Zweef wat 
betreft ervaring afhankelijk is van een relatief kleine 
groep, die ook nog eens de spelbepalers bevat. “Als 
Tom Hegeman en Sven Dikkers stoppen (wat gezien 
hun leeftijd niet zo gek is), ben ik de oudste. Dat zegt 
wel wat.” Aan de andere kant ziet hij de gemiddelde 
jonge leeftijd niet als probleem. “De jongens leren snel. 
Natuurlijk, aan het begin van deze competitie waren de 
resultaten niet goed, maar vergeet niet dat we direct 
moesten spelen tegen de top-5 en ook nog eens blessu-
res hadden.” 
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“Ik heb trainers en spelers zien huilen van blijdschap 
of teleurstelling, maar gedreven door passie voor de 
sport en hun cluppie. Ik heb een elftal horen spreken op 
een begrafenis van hun veel te vroeg overleden voetbal-
maat”. Die column vertelt precies wat Tom bedoelt.

Pratend over voetbal vertelt hij dat hij al z’n hele leven 
voetbalt. Vanaf dat hij kan lopen, zo’n beetje. Tegelijk 
vertelt hij over zijn jeugd en wat hij wil nalaten aan zijn 
eigen kinderen (“daar denk ik wel over na”). “Als je mij 
vraagt wat ik wil nalaten na mijn dood, dan zijn het kin-
deren met een goede herinnering aan een lieve vader 
die er altijd voor hen was. En Marèll natuurlijk.” 

Fijne jeugd
“Ik heb zelf een hele fijne jeugd gehad. Aan de Ane-
moon waar we toen woonden, een speeltuintje waar we 
met de buurjochies altijd naar toe gingen. Daar was ook 
een veldje waarop we voetbalden tot we naar binnen 
werden geroepen om naar bed te gaan. Ik ben niet 
verwend, maar we gingen wel elk jaar op vakantie. Vaak 
naar Italië. En ook nog skiën in de winter. Het was fijn 
en zoiets wil ik mijn kinderen ook graag geven.”

“Ik hoop ook dat ze lekker gaan buitenspelen. Niet 
de hele dag op telefoon of spelcomputer. Dat vind ik 
zo erg.” Tom doet liever spelletjes. Zijn favoriet is 30 
seconds; een combinatie tussen kennis (vragen be-
antwoorden) en geluk (met de dobbelsteen gooien). 
Lachend: “Ik denk dat mijn familie dat niet meer met 
mij wil spelen. Ben veel te fanatiek. Wil altijd winnen. 
Desnoods met vals spelen. Ik kan niet tegen mijn ver-
lies.”  

Grappig is dat dat “niet tegen mijn 
verlies kunnen” minder is bij het 
voetballen. “Ik kan me makkelijker 
over een verloren wedstrijd heen 
zetten.” Aansluitend: “Ik kan wel-
eens heel nonchalant overkomen. 
Ik sjok dan over het veld, maar dat 
is maar gezicht. Zo loop ik dan, 
maar voel ik me niet. Dat betekent 
ook niet dat ik niet geïnteresseerd 
ben of zo. “

Ik ben een sociaal persoon
Als hij zichzelf moet typeren, zegt 
hij als eerste “sociaal”. “Ik heb 
wel eens een grote bek, maar ben 
eigenlijk best wel bescheiden. Ik 
mag ook graag dollen en reacties 
uitlokken (ja, net als mijn vader), 
soms wel eens te dol.” 

Het is al een heel verhaal ge-
worden en tijd voor de korte-vra-
gen-ronde. Daarin komt ineens een 
prachtig verhaal naar boven bij het 
onderwerp “vakanties”. En natuur-
lijk gaat het om Toms inval vorig 
jaar om alleen op reis te gaan. 

“Ik was nauwelijks voorbereid. 
Had niet eens een creditcard. Dus 
moest ik overal pinnen en dat was 
niet zo makkelijk in die landen. En 

vragen. Het enige dat hij hier nog 
kwijt wil, is het verhaal van de 
vulkaan. “Ik ging alleen naar Gua-
temala voor die vulkaan. Kom ik 
daar aan en gaan we op weg naar 
het basiskamp van waaruit er een 
prachtig uitzicht is.” 

“Komen we daar, begint het steeds 
bewolkter te worden en ging het 
regenen. Oh, wat baalde ik. Reis ik 
dat hele eind en is er niks te zien. 
Zo zat ik daar te denken totdat 
iemand ineens zag dat het begon 
op te klaren. Het was maar even 
of alles was helemaal blauw. Geen 
wolkje meer te zien. Tijdens dat 
verblijf had ik de mooiste momen-
ten van m’n leven tot nu toe.”

ik moest overal cash betalen. Mijn 
plan was om naar Mexico te gaan, 
maar waar precies, daarvan had 
ik geen idee. O ja, en ik wilde naar 
Guatemala. Daar staat de Acate-
nango, de vulkaan van het vuur. Die 
spuit ongeveer elk half uur vuur en 
lava. Je kunt hem ook beklimmen 
en dat wilde ik doen.

“Kom ik bij die 
vulkaan; is 

het bewolkt”

In het vliegtuig kwam ik een meisje 
tegen die vertelde welke route zij 
in Mexico ging doen. Kijkend op de 
kaart was dat een route die paste 
in mijn plannen voor de vulkaan. 
Ik heb een paar dagen met haar 
samen gereisd en ben toen verder 
gegaan. Je bent wel alleen maar 
zeker niet eenzaam. Je ontmoet 
zoveel mensen en doet zoveel con-
tacten op. Ik heb heel veel geleerd 
in die tijd en het was een gigantisch 
mooie ervaring.

Wie wil weten over de ervaringen in 
Belize en de verdere reis in Mexico, 
moet het zelf maar eens aan Tom 

“De wedstrijden daarna en zeker de wedstrijden die we 
moeten winnen, hebben we terecht gewonnen.” Daar-
om ziet hij de toekomst zonnig in: “We gaan ons zeker 
handhaven. De laatste vier wedstrijden hebben we de 0 
gehouden. We worden steeds volwassener.”       

“We gaan 
ons zeker 

handhaven”

Sprekend over voetbal en mooie herinneringen: “Per-
soonlijk is mijn 2-1 tegen Rouveen in de beslissings-
wedstrijd vorig seizoen om promotie de mooiste. Meer 
algemeen heb ik hele mooie herinneringen aan de 3-2 
tegen Hellendoorn. De wedstrijd zelf, maar ook de hele 
entourage.”  

Gevoelsmens 
Tom is een gevoelsmens. Gehecht aan een fijne om-
geving, goede vrienden, een lieve vriendin. De Zweef 
speelt daarin een grote rol. “Het is een echte gemeen-
schap. Ik heb daar heel veel sociale contacten. Of ik dat 
nog nader kan omschrijven?” Tom denkt na. “Eigenlijk 
hoef ik dat niet te bedenken….dat heeft Sharon Pon-
steen al bedacht.”

Hij scrolt op z’n telefoon. “Kijk, hier staat het”. Het is 
een column van schrijver Sharon, waarin ze onder de 
kop “het is maar een spelletje” uitlegt dat voetbal en 
wat daarbij hoort veel meer is dan dat. Troost bij verlies, 
samen feesten, hechte voetbalvriendschappen sluiten. 
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Van welke muziek word je vrolijk?
Afhankelijk van de sfeer: Nederlands en top 40, maar 
als ik op dinsdag mee kaart geniet ik van de blues van 
Charles.

Hoe wil je graag gezien worden in de ogen van je vrien-
den?
Sociaal en iemand die voor hen klaar staat.

Waar droom je al jaren van en heb je nog nooit gedaan?
Parachutespringen en bungeejumpen. Nieuwtje: In 
oktober zal ik van de Bloukrans Bridge in Zuid-Afrika 
springen; de hoogste bungeejumpbrug van de wereld.

Waar zou je het allerliefste wonen?
Nijverdal.

Welke belevenis zou je opnieuw willen ervaren?
Wat een moeilijke vraag. Geven anderen daar makkelijk 
een antwoord op? Ik weet het niet.

Naar welk concert zou je graag willen?
Red Hot Chili Peppers of Coldplay.

Vrouwenvoetbal
Persoonlijk heb ik heb er niet veel mee. Dat wil zeker 
niet zeggen dat het voor de club niet belangrijk is. Bij 
De Zweef zijn ze veel bezig met het vrouwenvoetbal. Dat 
vind ik een goede ontwikkeling. 

Wat helpt jou om door te zetten op het moment dat je 
eigenlijk wilt stoppen?
Ik ben een doorzetter, maar wat mij helpt? Geen idee.

Welke eigenschap in een ander waardeer je het mees-
te?
Toen de oorlog in de Oekraïne uitbrak, ging er een hulp-
transport van Dasko. Marèll was heel begaan en ging 
naar de Hema e.d. om dingen te kopen die mee konden. 
Dat vond ik heel mooi van haar.

Wat is het mooiste dat iemand ooit over jou heeft 
gezegd?
Dat was toen ik afstudeerde van de TU. Toen zei mijn 
moeder dat ze heel trots was op mij hoe ik mij ontwik-
keld had als mens.

Wat is de favoriete dag van het jaar?
Oud en nieuw. Vanwege de sfeer. Met z’n allen bij Justin; 
vaste prik.

Waar krijg je energie van?
Als andere mensen vrolijk zijn.

Waar kun je je enorm aan ergeren?
Die hele cancelcultuur tegenwoordig.

Waar ben je het beste in?
30 seconds.

Welk rapportcijfer geef je je leven?
Een 8,5.

Wat doe je het liefst op zaterdagavond?
Bier drinken met mijn vrienden. Bij De Zweef, in de 
kroeg of bij iemand thuis.

Wat is jouw slechtste gewoonte?
Ik ben heel eigenwijs.

Wat is je favoriete serie, film of tv-programma?
Game of Thrones.

Wat is je leukste herinnering aan de basisschool?
Ik gaf alle stagiaires een kusje.

Met wie wil je een wereldreis maken?
Met Marèll. We hebben in de planning om in oktober 
naar Zuid Afrika te gaan. Geen echte wereldreis, maar 
wel een mooie ervaring.

Hoe belangrijk is internet voor jou?
Ik kan privé wel zonder. Ik ga liever kaarten dan appen 
met mijn vrienden. Helaas kunnen ze niet klaverjassen.
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Wat vind je het leukst aan jezelf?
Mijn lengte. Ik ben klein. Dat is handig als ik voetbal en het duel 
aan ga. 

Ben je verliefd?
Ja. Op Maud. Zij is ook op mij. We schelen een maand in leeftijd, 
maar zij zit al op Reggesteyn.

Wat doe je met het geld als je de Postcodeloterij wint?
Voetballen kopen en dan op straat mensen van de fiets af schie-
ten.

Wie is de liefste van de hele wereld?
Mijn hond Flip.

Van welke muziek word je vrolijk?
Nederlandstalige rap.

Waar zou je het allerliefste wonen?
In dit huis in Nijverdal.

Waarvoor kan men jou ’s nachts wakker maken?
Voor eten. Het liefst sushi.

Welk klusje vind je vreselijk om te doen?
Mijn tas uitpakken en ’s avonds het afgeven van mijn telefoon.

Wat is de favoriete dag van het jaar?
31 december. Vuurwerk!!

Wat vind je doodeng?
Ik ben nergens bang voor.

Naar welke tijd zou je gaan in een tijdmachine?
Naar ongeveer twintig jaar geleden. Toen voetbalde Ronaldino 
nog en dan kon ik hem zien spelen. 

Wat is het leukste dat je ooit hebt gedaan?
Toen met opa en oma naar waterpark Siam op Tenerife. Ik was 
jammer genoeg te klein voor de steile glijbaan.

Wat is je favoriete serie, film of tv-programma?
Down the road (programma van Gordon met kinderen met syn-
droom van Down, red.)

Lees je wel eens een boek? Welke het laatst?
Neuh! Als ik op school moet lezen, ga ik plaatjes kijken. 

Hoe ziet je leven er over tien jaar uit?
Dan ben ik 22. Ik heb dan heel veel geld. Verdiend met werken 
als kok. Ik kook nu ook wel eens. Spaghetti, taco’s. Ik vind dat 
leuk om te doen. Soms bel ik mama om te vragen wat erin moet. 

Waar zit je op school?
Ik zit in groep 8 van de Rietslenke. Volgend jaar ga ik 
naar Reggesteyn. Daar werkt mijn vader en dan weet hij 
precies wanneer ik straf heb.

Met wie woon je?
Papa Michel, mama Maartje, mijn broers Mick en Ties 
en zus Kris.

Wie zijn je beste vrienden?
Tom, Kris en Tijn.

Hoe ben je bij de voetbal gekomen?
Papa zat erop en mijn hele familie!

Wat vind je leuk aan voetbal?
Alles; actief zijn.

Heb je een vaste positie in het veld?
Ik speel op het middenveld (papa vult aan: hij is nergens 
bang van, gaat alle duels aan).

Wie is jouw grote voorbeeld?
Virgil van Dijk.

Wat vind je leuk aan De Zweef?
De uitjes, Pasen en de andere activiteiten.

Wat zijn je hobby’s?
Gamen. Ik spreek ook heel veel af met vrienden. Dan 
zijn we buiten. Voetballen of rondhangen.

Welke superpower zou je willen hebben? 
Onzichtbaar zijn. Dan zie ik alles en niemand ziet mij. 
Kan ik mooi scoren.

Wanneer heb je voor het laatst heel hard gelachen en 
waarover?
Vandaag, toen Tijn viel. Hij gleed uit en dat zag er grap-
pig uit. Gelukkig had hij zich niet bezeerd.

Wie of wat zou je voor één dag in je leven willen zijn?
Messi.

Heb je een huisdier?
Jazeker, Flip, mijn hond.

Wat vind je echt niet leuk ?
Hockey. Dat doen we met gym op school. Daar is geen 
zak aan. Het leukste op school vind ik pauze.

Waar ben je heel erg goed in?
Voetbal.

Waar word je blij van?
Dorito chips.

Waar zou je graag naar toe gaan op vakantie?
Italië; daar gaan we elk jaar heen. Ik slaap dan in het 
tentje naast de caravan. 

Wat is je belangrijkste bezit?
Mijn telefoon. 

33 VRAGEN AAN...
SIEM KURVINK (JO13-2)
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VRIENDENKRING PAKT FINANCIEEL 
UIT VOOR DE ZWEEF

Naast dit bedrag neemt De Vrienden-
kring ook alle kosten voor z’n rekening 
van de communicatie in de kantine, 
zoals beamers, beeldschermen e.d. In 
zijn nieuwjaarstoespraak sprak Dikkers 

de hoop uit dat na de coronaperiode er 
nu weer een tijd komt waarin (nieuwe) 
activiteiten georganiseerd kunnen gaan 
worden voor de vereniging.   

Tijdens de nieuwjaarsreceptie van De 
Zweef en De Vriendenkring van De Zweef 
heeft voorzitter Michel Dikkers namens 
laatstgenoemde vereniging financieel flink 
uitgepakt.  De Vriendenkring schonk De 
Zweef een bedrag van maar liefst 12.500 
euro. Dit bedrag is bedoeld als bijdrage in 
de kosten voor aanpassing van de kantine. 
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Na twee jaar helemaal niks kon De Zweef voor het 
eerst weer een nieuwjaarsreceptie houden. Zonder 
meer uitbundig. Zo kunnen we deze eerste after-
coronareceptie zeker typeren. De kantine was afgeladen 
vol en verschillende mensen moesten blijven staan 
omdat de stoelen “op” waren.  

Voorzitter Richard Benneker hield 
een positief verhaal onder het mot-
to “De Zweef heeft zich opnieuw 
uitgevonden”. “Na de overgang van 
de zondag naar de zaterdag een 
aantal jaren geleden en door de co-
ronaperiode heeft onze vereniging 
zich als het ware even opnieuw 
moeten uitvinden.” Zo schetste 
hij in zijn nieuwjaarstoespraak 
de “toestand” van De Zweef anno 
2023.

Dat opnieuw uitvinden had te 
maken met de overgang van de 
selectieteams van de zondag naar 
de zaterdag. Door verschillende 
mensen is er hard aan getrokken 
om deze overgang wat betreft 
de inzet van vrijwilligers goed 
te laten verlopen. Neem alleen 
de barbezetting. Er is nu (mede 
dankzij de deelname vanuit de 
ouderavonden) een vaste groep 
van maar liefst 140 man/vrouw/x 
die dat voor z’n rekening neemt. 
Zo noemde hij tal van positieve 
gebeurtenissen in met name het 
afgelopen half jaar.

Dames kledingcommissie vrijwilli-
gers van het jaar
Tijdens de nieuwjaarsbijeenkomst 
maakte Richard Benneker ook de 
vrijwilligers van het jaar bekend. 
Een onderscheiding voor een lid of 
enkele leden die zich het afgelopen 
jaar uitzonderlijk hebben ingespan-
nen voor onze club. Het bestuur 
besloot om de titel “vrijwilliger van 
het jaar 2022” toe te kennen aan 

drie dames, namelijk Sharon Wiel-
draaier, Anouk ten Dam en Jody 
Nijenhuis. 

Deze dames hebben zich het hele 
jaar op een bijzonder manier inge-
zet voor het nieuwe kledingpakket 
dat is aangeschaft voor de hele 
vereniging. Ze hebben meegedacht 
welke kleding er moest komen en 
pas-sessies georganiseerd. Verder 

UITBUNDIGE NIEUWJAARSRECEPTIE 
LUISTERT AFTER-CORONAPERIODE OP

De Zweef heeft zich opnieuw uitgevonden
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in kaart gebracht hoeveel kleding 
er moest komen en vervolgens de 
laatste maanden de nieuwe kleding 
verdeeld over alle elftallen. Een 
klus die veel tijd en inzet maar ook 
veel geduld van deze dames heeft 
gevraagd. 

“Inbraak” 
Tijdens de nieuwjaarsreceptie was 
er een “inbraak” van de kersverse 

prins van carnavalsvereniging De 
Gagelkealtjes. Prins Bjorn bedank-
te De Zweef voor het jarenlang on-
derdak bieden aan de carnaval. Hij 
maakte van de gelegenheid gebruik 
om de komende carnavalsactivi-
teiten te promoten en mensen op 
te roepen daar vooral naar toe te 
gaan. 

Het is al weer tien jaar geleden 
dat het wijkteam van Aveleijn 
Nijverdal voor het eerst bij De 
Zweef over de vloer kwam. Het 
begin van een mooie samenwer-
king. Linda Slag die destijds in 
ons bestuur zat, legde daarvoor 
de basis.

Het motto van Aveleijn luidt: “Le-
ven vol betekenis”. Al meer dan 
50 jaar biedt ze zorg, ondersteu-
ning, behandeling en advies aan 

kinderen, jongeren, volwassenen 
en senioren met een verstande-
lijke beperking in Twente en de 
gemeente Berkelland.

Bij De Zweef wordt onder leiding 
van Irma Schwarte elke woensdag 
en donderdag gekookt, gepoetst 
en geboend. Als dank reikte 
voorzitter Richard Benneker een 
mooie enveloppe uit voor een 
avondje bowlen bij Kartplaza in 
Nijverdal. Dik verdiend.

Terwijl buiten de sneeuw naar 
beneden dwarrelde was het 
vanavond dus feest in ons heer-
lijk verwarmde clubgebouw. Alle 
negen wijkteams hadden de tafels 
mooi versierd en de cliënten 
legden uit wat ze allemaal doen. 
Om de sfeer te verhogen liep 
goochelaar Jan van 123Magie uit 
Hardenberg rond en ondertussen 
werden alle gasten getrakteerd 
op een hapje en een drankje. 

Het is al weer tien jaar geleden dat het wijkteam van 
Aveleijn Nijverdal voor het eerst bij De Zweef over de vloer 
kwam. Het begin van een mooie samenwerking. Linda Slag 
die destijds in ons bestuur zat, legde daarvoor de basis.

FEEST BIJ DE WIJKTEAMS VAN AVELEIJN
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KENNISMAKEN MET  JO10-4JM

“Gewonnen!” zegt Finn Veldhuis blij. Achter hem langs 
loopt zijn oom Björn. “Je hebt straks een interview voor 
het GOAL!Magazine toch? Zeg maar dat je oom de beste 
voetballer van De Zweef is.” Terwijl alle ouders koffie 
bestellen aan de bar en aan het napraten zijn, gaan 
wij nader kennismaken met de meiden en jongens van 
JO10-4JM.

Finn Veldhuis en Esmée Heuvink over het seizoen tot 
nu toe
“Vandaag speelden we tegen SVV ’56” trapt Finn af. 
“We hebben met 11-3 gewonnen. Dat ging best goed! 
Veel doelpunten hè? Thorsten Swanink, Lynn Torny en 
Tijmen Smit hebben alle doelpunten gemaakt. Onze 
keeper, Yara te Nijenhuis, doet het ook steeds beter. 
Als wij de bal hebben, staan we ook steeds verder uit 
elkaar.” Ook Esmée is tevreden met de wedstrijd. “We 
speelden de bal goed over en waren vandaag goed in 

het afpakken van de bal. Hoewel, de tweede helft kon 
het overspelen ook wel iets beter.” Het gaat sowieso 
goed met de meiden en jongens in dit team. “Een sei-
zoen bestaat uit vier kleine competities. We begonnen 
niet heel goed. Tijdens de eerste competitie verloren 
we veel. Weet je nog de wedstrijd tegen DETO? Daar 
speelde een klein jongetje van wie je de bal nauwelijks 
kon afpakken. Tijdens de tweede competitie van dit sei-
zoen, zijn we iets lager ingedeeld. Toen hebben we alles 
gewonnen en waren we kampioen.” 

In de kantine treffen we Rens Bruggeman. Hij speelt 
vandaag mee met het JO9-2 team. “Zij hebben nog 
maar 4 eigen spelers over, dus ons team moet iedere 
week een speler aan hen afstaan. Straks bij het inter-
view is iedereen er hoor!” aldus Michelle Embregts, 
moeder van Rens en leider bij JO10-4JM. De jongens 
van JO10-4JM zijn op dat moment aan het voetballen 
in Sibculo bij SVV ’56. Tegen de tijd dat we beginnen 
met het interview, komen ze de kantine binnenlopen 
met goed nieuws!

Aan tafel helpen de overige spelers Finn en Esmée 
een beetje. Ze weten nog dat bij de laatste wedstrijd 
supporters van de tegenstander vuurwerk hadden mee-
genomen. Esmée: “Als zij wonnen, waren zij kampioen. 
Gelukkig wonnen wij dus staken de supporters het 
vuurwerk voor ons af.”

Rens, wie zijn alle spelers in jullie team eigenlijk?
“Nou ik ben dus Rens en ben de aanvoerder in het 
team. Samen met Thorsten. Hij de ene week en ik de 
andere week. We staan ook samen in de spits. Onze 
keeper is Yara, dat heb je net al gehoord. Finn, Bram, 
Esmée en Lynn zijn onze verdedigers, maar soms staan 
ze ook wel op het middenveld. Dan hebben we Loïs en 
Tijmen nog; dat zijn onze echte middenvelders. Ik denk 
dat Thorsten en Tijmen onze beste voetballers zijn. Zij 
maken de meeste doelpunten.”
Het voetballen op een vaste positie gaat volgens Rens 

ook steeds beter. “We spelen vier keer 12,5 minuut. 
Iedere pauze vertellen onze leiders ons wat beter kan, 
maar ook waar we moeten staan. Anders wil iedereen 
in de spits staan. Gelukkig blijft de verdediging vaak wel 
staan. Maar als iedereen bij een aanval naar voren gaat 
en de tegenstander heeft de bal weer, dan moeten ook 
spelers achterin blijven staan. Dat gaat steeds beter.”

Het is ondertussen steeds gezelliger aan tafel. Stefan 
Haselhorst schuift ondertussen ook aan. Hij is de vader 
van Loïs en één van de drie leiders van dit team. “Je 
merkt gewoon dat de spelers steeds beter op elkaar 
zijn ingespeeld. Als je het verschil ziet met het begin 

van dit seizoen en nu, dan zijn alle spelers er flink op 
vooruit gegaan.” Rens vertelt ons dat hij na het voet-
ballen ook wel eens afspreekt met Finn. “We zitten 
ook samen in groep 5 op de Rietslenke. Yara zit ook bij 
ons op school, maar een klas hoger. De andere spelers 
zitten op de Reggewinde, de Prinses Beatrixschool en 
Reggewijs. We kennen elkaar dus echt van de voetbal.” 

Yara te Nijenhuis en Loïs Haselhorst vertellen over de 
training
Yara: “We trainen twee keer in de week. Op de dinsdag-
avond en donderdagavond. We krijgen training van Stijn 
Rohorst. Die mag soms wel wat strenger zijn, maar zijn 
trainingen zijn leuk. Meestal heeft hij dribbel oefenin-
gen, 1 tegen 1 spellen of het afwerken op doel voor 
ons bedacht en we sluiten altijd af met een partijtje. 
Dat vind ik het leukste.” Ook Loïs is tevreden over de 
training. “Het is gewoon leuk om te voetballen. Zelfs als 
het koud is of het regent. Dat maakt me niets uit. Ik vind 
het juist minder leuk als het heel warm is in de zomer. 
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Mijn lievelingsoefening? Dat is toch ook wel het partij-
tje. Dat is bijna hetzelfde als een wedstrijd. Zeker als 
we een partijtje doen met twee grote doelen. Daar kun 
je de bal zo lekker inschieten.”

Dan zijn de leiders aan de beurt!
“Is dat echt nodig?” vraagt Michelle ons. Nou… het valt 
best mee hoor. Samen met Stefan Haselhorst en Ewald 
Heuvink is zij leider van dit team. “Ik mag hem ‘Wallie’ 
noemen” roept dochter Esmée ondertussen. Iedereen 
aan tafel moet lachen om de grap van Esmée. Michelle 
legt ons uit wat de taakverdeling is van dit drietal: “Ik 
regel eigenlijk alles achter de schermen. Alle appjes 
en mailtjes bijvoorbeeld. Dat vind ik leuk om te doen, 
hoewel het soms wel veel is. Ik draai daarnaast ook 
bardiensten. Op het veld doe ik daarom niets. Daar zijn 
Stefan en Ewald voor. Ik ben erg blij met hun hulp.” 
Stefan en Ewald zijn blij met deze verdeling. “Dat appen 
is niets voor ons. Michelle regelt dat netjes” aldus 
Ewald. “En we moeten trainer Stijn natuurlijk ook niet 
vergeten. Deze spelers hebben allemaal hun eigen wil 
en kunnen soms tegendraads zijn. Maar Stijn redt zich 
prima!”

Stefan vindt het leuk om te doen. “We zijn goed op 
elkaar ingespeeld. Het is ook leuk om te zien dat je een 
steeds betere band met de spelers krijgt. De kinderen 
zijn erg verschillend. Je leert kinderen steeds beter 

kennen en hoe ieder kind een andere aanpak nodig 
heeft. In het begin was het een bij elkaar geraapt zooi-
tje. Maar de spelers zijn enthousiast en willen graag le-
ren. Ze nemen veel van ons aan. Ik hoop dat wij samen 
met deze jongens de komende jaren bij elkaar blijven. 
We zijn mooi op elkaar ingespeeld!”

Het was geen vanzelfsprekendheid dat dit team drie 
leiders zou hebben, vertelt Ewald ons. “Veel spelers 
kwamen uit andere teams. Michelle deed afgelopen jaar 
al veel achter de schermen en wou dat ook dit seizoen 
doen. Ik heb toen met Stefan de bal opgepakt om de 
meiden en jongens op de zaterdagen langs de lijn te 
helpen. Dat is een betere basis dan iedere week een 
andere ouder. De jongens weten nu waar ze aan toe zijn 
en ik vind het superleuk om te doen.”

Stefan staat er net zo in. “We zijn beide superfanatiek. 
Vroeger speelden we allebei bij SVVN. Wat we toen 
hebben geleerd, willen we nu graag overbrengen. De 
kop niet laten hangen en samen spelen. We zijn trots 
als de jongens winnen, maar ze moeten ook accepteren 
dat verliezen er ook bij hoort. Net zoals de spelers van 
elkaar moeten accepteren als iemand een fout maakt.”

Tijmen Smit en Thorsten Swanink vertellen ons over 
de betrokkenheid van de ouders
“Alle ouders komen vaak kijken, rijden mee naar 
uitwedstrijden en iedere week doet iemand anders de 
was” legt Thorsten ons uit. “Soms schaam ik mij er wel 
eens voor hoor. Mijn vader staat dan te gillen aan de 
kant! Dat doet hij om ons te helpen, volgens mij hoor 
ik hem het meeste van allemaal. Hij roept dan bijvoor-
beeld naar mij dat ik moet helpen met verdedigen of 
zo.” Tijmen heeft geen last van schaamte. “Mijn vader 
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JO10-4 JM
Boven vlnr: Stefan Haselhorst, Bram Draaijer, Rens Bruggeman, 
Finn Veldhuis, Ewald Heuvink. Onder vlnr: Loïs Haselhorst, Esmee Heuvink, 
Yara te Nijenhuis, Lynn Torny, Thijmen Smit. Niet op de foto: Thorsten Swanink.
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hoor ik eigenlijk alleen als ik wissel sta. Dan geeft hij 
mij wat tips. In het veld hoor ik de moeder van Rens en 
vader van Finn ook wel eens. Zij geven vaak ook goede 
aanwijzingen.” 

Gelukkig hebben Tijmen en Thorsten nog niet echt 
negatieve ervaringen met ouders langs het veld. “Ja 
misschien toch één keer” zegt Thorsten. “We stonden 
toen met 27-0 voor of zo. De scheidsrechter zei ons 
dat wij de tegenstander ook een keer moesten laten 
scoren. Dat deden we niet. Toen begonnen ouders langs 
het veld zich ermee te bemoeien.” Maar over de eigen 
supporters zijn deze jongens dik tevreden. “Ik geef ze 
een 9,5!” aldus een trotse Tijmen.

Bram Draaijer en Lynn Torny sluiten af over voetballen 
bij De Zweef
“Mijn vriendje Dies voetbalde al bij De Zweef. Hij vroeg 
of ik hier ook wou voetballen” aldus Bram over de reden 
dat hij bij De Zweef voetbalt. Lynn: “Nou ik ben hier 
gaan voetballen omdat veel meisjes hier voetballen. Ik 
vind het niet erg om met jongens te voetballen hoor. Die 
zijn meestal wel wat beter, hebben meer snelheid en 
een harder schot.” Naast het voetballen vinden Bram 
en Lynn de activiteiten ook leuk. “Dit jaar heb ik al mee-

gedaan aan de pietenbingo. Bijna heel ons team deed 
toen mee. Thorsten heeft toen heel veel rondes gewon-
nen. Yara ook geloof ik.”

De playbackshow voor de jeugd heeft JO10-4JM dit jaar 
overgeslagen. Lynn legt uit waarom. “Volgens mij had-
den sommige spelers een beetje podiumangst. Dat was 
wel jammer. Gelukkig organiseert De Zweef nog veel 
meer activiteiten. Als het bijna zomer is, hebben we vol-
gens mij ook nog een reisje. Maar dat duurt nog even. 
Laten we eerst maar zorgen dat we weer veel wedstrij-
den winnen en nog een keer kampioen worden!” 
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OUDERS LANGS DE LIJN 
ELS GEUZENDAM & ANOUK WISSINK

Kun je een korte omschrijving geven 
van de indruk die je van De Zweef 
hebt?
ELS: “De Zweef is voor ons écht 
thuiskomen. Zeker voor mijn 
mannen: veel gezelligheid en een 
ontmoetingsplek om sportief bezig 
te zijn.”
ANOUK: “Mijn man Robin voet-
balt van kleins af aan bij De Zweef. 
Doordat Mick bij De Zweef zit, komt 
Robin hier ook weer vaker en hij blijft 
dan langer. Zelfs onze dochter Lott 
vindt het leuk om op zaterdag mee te 
gaan.”

Waarom heb je gekozen je zoon bij 
De Zweef te laten voetballen?
ELS: “Wij hebben nooit iets anders 
overwogen. Voor ons is in de ge-
meente Hellendoorn alleen De Zweef 
een optie!”
ANOUK: “Ook hier was het geen 
keuze. Ik denk dat zelfs de keuze 
voor de basisschool er mee te maken 
heeft. Bij de Rietslenke kiezen veel 
jongens ervoor om te gaan spelen bij 
De Zweef.”

Je staat regelmatig langs de lijn, wat 
maakt het leuk om hier te staan?
ANOUK: “Het plezier van de jongens 
te zien. Ik word zelf steeds fanatieker, 
maar mag niets zeggen van Mick.”
ELS: “Ik moedig ze wel aan hoor!”

Hoe merken Jonas en Mick dan dat 
jullie langs de lijn staan?
ELS: “Hij hoort mij zeker wel, maar 
hij schaamt zich niet. Inhoudelijk zeg 
ik niets hoor. Ik moedig alleen maar 
aan.”

ANOUK: “De jongens spelen liever 
thuis dan uit. Dan komt er meer 
publiek kijken. Mijn vader en schoon-
vader komen dan ook vaak kijken.”

Sta je langs de lijn voor de gezellig-
heid of om je zoon te motiveren?
ANOUK: “Eerlijk gezegd mis ik nog 
wel eens een doelpunt omdat ik aan 
het kletsen ben.” 
ELS: “Ik sta er echt om Jonas aan 
te moedigen. Als andere moeders 
te veel praten, of als het spannend 
wordt, dan ga ik wel even verderop 
staan. Ik kan de spanning dan zelf 
ook voelen.”

Waar erger je je het meest aan als je 
langs de lijn staat?
ELS: “Het gaat mij te ver als ouders 
grove woorden gebruiken of als ze 
spelers niet positief coachen.” 
ANOUK: “Wij hebben één keer mee-
gemaakt dat ouders van de tegen-
standers de scheidsrechter gingen 
tegenspreken. Toen waren zelfs de 
jongens van slag.”

Ben je een moeder die alleen langs 
de lijn staat als de zon schijnt?
ELS: “Wij haken zeker niet af als het 
regent. Al is het met slecht weer, wel 
minder leuk.”
ANOUK: “Ik kom hooguit iets later.”

Kom je na de wedstrijd graag in de 
kantine?
ELS: “Wij zijn zeker diehards. Na de 
wedstrijd drinken we vaak een kop 
thee. De jongens maken dan speel-
afspraken en plunderen de snoepau-
tomaat.”

ANOUK: “Soms draai ik daarna nog 
een kantinedienst. Wel van elf tot 
twee, zodat ik eerst de wedstrijd nog 
kan zien.”

Op welke manier motiveer je je zoon 
voordat hij de deur uitgaat naar de 
wedstrijd?
ANOUK: “Doordeweeks moet ik Mick 
iedere ochtend wakker maken. Op za-
terdag staat hij altijd op tijd naast zijn 
bed. Hij heeft er altijd zin in en zelfs 
een beetje last van wedstrijdspan-
ning. Motiveren is dan niet nodig.”
ELS: “Ik wens Jonas vooral veel 
plezier.”

Jullie partners voetballen ook bij De 
Zweef. Voelen jullie je meer betrok-
ken bij De Zweef nu jullie kind hier 
voetbalt?
ANOUK: “Zeker wel. Bij Robin kwam 
ik ook wel eens kijken, maar nu ben 
ik veel meer bij De Zweef.”
ELS: “Ik bedenk me nu dat ik zelf 
nauwelijks nog bij Xander kijk. De 
jongens wel. Die fietsen iedere 
zondagochtend naar De Zweef. De 
ene week om bij Robin te kijken en de 
andere week bij Xander.”

Ben je ook bij activiteiten aanwezig?
ELS: “We gaan altijd met het hele 
gezin naar het eieren zoeken en 
gooien.”
ANOUK: “En onlangs waren we bij 
de playbackshow. De kinderen waren 
hier ontzettend fanatiek mee bezig. 
Ze vonden het zo leuk om mee te 
doen, maar waren wel enigszins 
teleurgesteld dat ze niet hadden 
gewonnen.”

Els is de moeder van Jonas en Anouk is de moeder 
van Mick. Jonas en Mick spelen samen in JO11-1

Anouk en Mick

Els en Jonas
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Omdat de nieuwe kleding pas later is geleverd, nu pas een statiefoto van Vrouwen 1 seizoen 2022-2023.
Bovenste rij vlnr: Linsey van Geldere, Joy Post, Iris Spijkerman, Isabel Kardas, Lyen Driever, Patty Verkooijen, Kyra Nijenkamp, 
Julia Wennemers. Midden vlnr: Anton Wennemers, Melanie Tibbe, Jody Nijenhuis, Samira Poffers, Dunya Durmaz, Ilze de Vries, 
Kim Praas, Helwich Machielsen. Onder vlnr: Melani Liu, Inge Ruumpol, Melanie Kok, Romy van den Heuvel, Sharon Wieldraayer, 
Michelle Kapteyn, Gerald Gescher.
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MIJN HERINNERING AAN  HET ‘KAS 
WOUDSMATOERNOOI’

Kas Woudsma
De herinnering aan de persoon Kas Woudsma komt 
ongetwijfeld in een latere editie van het GOAL!Maga-
zine aan de orde, maar voor de (jongere) leden die Kas 
Woudsma niet kennen: Kas was tussen 1973 en 1987 
jeugdtrainer bij De Zweef en heeft een grote invloed ge-
had op de prestaties van de club. In het boek dat is ge-
schreven in het kader van het 100 jarig bestaan valt te 
lezen: “Een groot deel van de successen van het eerste 
elftal van De Zweef (zoals het bereiken van de hoofd-
klasse) kan zeker op zijn conto worden geschreven.”
Bij het afscheid van Kas in 1987 krijgt hij de onder-
scheiding ‘Lid van verdienste’ en wordt een toernooi 
naar hem vernoemd. Het toernooi is bedacht door Nico 
Jannink. Het uitgangspunt was om het voor de C-jeugd 
te doen, hier waren de minste toernooien voor. Daar-
naast was het idee dat iedere vereniging met drie teams 
kwam. Een unieke opzet. 

“Gerard en Bertus
hadden alles in hun

hoofd zitten”

“Ik weet niet zeker meer of Nico in de beginjaren 
betrokken was bij de organisatie. Gerard Cents was dat 
zeker, ondersteund door Bertus Broekhof. In die tijd 
deden Gerard en Bertus, daar waar nu vele commissies 
hetzelfde werk doen, alles voor de jeugd. Waaronder 

De Zweef kent een rijke geschiedenis. Een geschiede-
nis die bestaat uit een opeenstapeling van gebeurte-
nissen. In dit nieuwe item vertellen Zwevers over hun 
persoonlijke herinnering aan deze gebeurtenissen. We 
trappen af met Bennie Galgenbeld, jarenlang de drij-
vende kracht achter het Kas Woudsmatoernooi. Een 
toernooi voor C-junioren met landelijke aantrekkings-
kracht.

ook de organisatie van het Kas Woudsmatoernooi. Ik 
was al betrokken als één van de vaste scheidsrechters 
tijdens het toernooi. In 1999 vroeg Gerard mij of ik ook 
de uitslagen wou bijhouden. Ik heb een Excel schema 
gemaakt, waarin ik de uitslagen invoerde. Voor mijzelf 
was het een sport om de uitslagen steeds sneller te 
verwerken. Als de spelers na een gespeelde wedstrijd 
richting de kantine liepen, dan hingen de bijgewerkte 
standen aan de ramen tegen de tijd dat spelers bij de 
kantine aan kwamen.”
In 2004 komt Gerard Cents te overlijden. Kort na het 
overlijden krijgt Bennie de vraag om de organisatie van 
het Kas Woudsmatoernooi op zich te nemen. “Alleen 
hadden Gerard en Bertus alles in hun hoofd zitten. Dat 
moest anders. Zouden Bertus of ik plotseling uitvallen, 
dan moet het toernooi wel doorgaan. Ik heb toen alle 
acties die komen kijken bij de voorbereiding en op de 
toernooidag op papier gezet. Van het benaderen van Jan 

Nijenhuis om prullenbakken te regelen tot het hangen 
van vlaggetjes in de doelen. Achter iedere actie stond 
de vrijwilliger die verantwoordelijk was en wanneer 
acties uiterlijk uitgevoerd moesten zijn.” Het draaiboek 
heeft tot en met de laatste editie dienst gedaan. 

Hoe zag de organisatie eruit?
“Zeker omdat iedere vereniging met drie teams moest 
komen, schreef ik twee weken na het toernooi de 
verenigingen al aan voor de volgende editie. Als je te 
laat de verenigingen aanschrijft, dan kiezen ze voor 
een ander toernooi. Iets wat ik van Gerard Cents heb 
meegekregen. Hij was daar heel strak in. Het motto 
was: ‘Wie het eerst komt, het eerst maalt’. Het kwam 
dus wel eens voor dat we teams moesten teleurstel-
len.” Als het deelnemersveld bekend was, volgde het 
verzorgen van de programmaboekjes en het benaderen 
van vrijwilligers. “We hadden veelal een vaste ploeg. 
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het toernooi de naam droeg van hun 
man en (groot)vader.”

Je stopte in 2009 met de organisa-
tie, heb je het toernooi daarna nog 
gevolgd?
“In de beginjaren wel, al zag ik het 
niveau wel snel omlaag gaan. Dat 
vond ik teleurstellend. Wel waren er 
vaker verenigingen uit de omgeving. 
De 31e editie van het toernooi in 
2018 was helaas de laatste editie. 
Dat vind ik heel jammer, heel spijtig. 
Wij mogen de naam Kas Woudsma 
niet vergeten en daarom moet het 
toernooi blijven voortbestaan.”
De terugkeer van een jeugdtoernooi 
staat op het wensenlijstje van de 
jeugdcommissie. En dat kan, naar 
zeggen van de jeugdcommissie, 
ook in een andere vorm of voor een 
andere doelgroep. Dit is echter wel 
afhankelijk van nieuwe vrijwilligers 
die opstaan. Dus de vraag die over-
blijft: wie durft een nieuwe herinne-
ring te maken?

Ideaal! Iedereen wist namelijk precies wat van haar of 
hem verwacht werd.”

En hoe verliep de toernooidag zelf?
“Om te beginnen moesten de velden gekeurd worden. 
Dat kon soms best spannend zijn, zeker bij twijfelachtig 
weer. We hebben volgens mij één keer de dag afgelast 
in verband met het weer. Zeker teams die van ver kwa-
men, moesten wij tijdig informeren. Vervolgens werden 
de velden klaargemaakt, broodjes gesmeerd en even 
later op de ochtend ontvingen we de teams die we naar 
hun kleedkamer begeleidden. Dan draaide de dag.”

Het toernooi had landelijk veel aanzien, waar zat hem 
dat in?
“Ik denk in twee dingen: het niveau en de organisa-
tie. Het niveau van deelnemende teams was hoog. De 
Zweef, die met de C jeugd ook best hoog voetbalde, 
eindigde vaak in de onderste regionen. Soms liepen er 
scouts rond, dat zegt eigenlijk ook wel genoeg. Voor het 
aanschrijven maakte ik gebruik van een schema waarop 
tientallen verenigingen stonden. Per vereniging hield ik 
bij in welke klasse het eerste team speelde, hoeveel C 
teams men had en in welke klasse de C teams voetbal-
den. We hebben verenigingen uit alle windstreken mo-
gen ontvangen, zoals teams uit Drachten, Huizen, Den 
Haag, Nijkerk, Urk, Aalten, Hoogeveen en Zoetermeer.”
“Daarnaast verliep de organisatie veelal vlekkeloos. Be-
zoekende verenigingen waren onder de indruk van onze 
accommodatie en de fatsoenlijke scheidsrechters. Tus-
sen de middag boden wij voor alle deelnemers en be-
geleiders kosteloos een lunch aan met soep, broodjes, 
koffie, thee en melk. De teams met een podiumplaats 
ontvingen een klein geldbedrag voor hun vereniging. 
Naderhand kregen wij alom lof, we kregen nauwelijks 
klachten. Ik denk dat het Kas Woudsmatoernooi een po-
sitieve bijdrage leverde aan het aanzien van De Zweef: 
een vereniging die het spul goed voor elkaar heeft.”
“Ik heb het toernooi altijd met plezier georganiseerd en 
leefde ieder jaar naar het toernooi toe. Ieder jaar was 
ik wel wat gespannen of de dag goed zou verlopen. De 
sfeer op de dag was altijd heel ontspannen hoor. Maar 
als je dan na afloop een biertje drinkt en alle gasten 
tevreden huiswaarts keren, dan smaakt het biertje toch 
wel extra goed!”

Kas verrichtte tot aan zijn overlijden zelf de aftrap?
“Dat klopt. Tot 2002 was hij samen met zijn vrouw 
aanwezig bij de start en aan het einde van het toernooi. 
Als wij hem uitnodigden, vroeg hij altijd: “Je hebt toch 
wel weer de gehaktbal voor me klaar staan he?”  Ook 
na zijn overlijden bleef de familie Woudsma betrokken. 
Steeds onder aanvoering van Kas’ vrouw verrichtte 
ieder jaar een ander familielid de aftrap. Bij de familie 
Woudsma heerste ongetwijfeld een trots gevoel omdat 

Rechtsboven: Prijsuitreiking van het 
toernooi door Johan ten Bok. Links 
Benny Galgenbeld en rechts Bertus 
Broekhof.

Daaronder: de aftrap voor het toer-
nooi in 2012 met mevrouw Wouds-
ma, zoon Wim en achterkleinkinde-
ren. De scheids is Arnold Hiddink. 
De Zweefspeler is Evander Wippert, 
tegenwoordig speler van De Zweef 1. 

Rechtsonder: Benny Galgenbeld is 
als vrijwilliger actief voor het r.-k. 
kerkhof en is met regelmaat te 
vinden aan de Grotestraat.
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We doen het veilig 
       of we doen het niet

Novicon BV
Staalconstructies 

Dak- en Wandbeplating
Toelevering in knip- en zetwerken

www.novicon.nlSacharovstraat 4
7575 EA Oldenzaal
T: 0541-573030

	  

	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

• Zeer	  scherp	  geprijsde	  kwaliteits	  brandstoffen	  
• Washal	  en	  doe	  het	  zelf	  wasbox	  
• Aanhangwagen	  verhuur	  
• Vriendelijke	  medewerkers	  en	  goede	  service	  
• Op	  Zaterdag	  service	  saterday	  !!!	  
• Sandwiches	  en	  een	  groot	  shop	  assortiment	  

	  

ALTIJD WAARDEVOL ADVIES,
EEN DESKUNDIG TEAM EN ALLE 
TOPMERKEN ONDER EEN DAK

WWW.FIETSSHOPDEVALK.NL

Tel: 0548 612 990
info@fietsshopdevalk.com
Rijssensestraat 237
7441 AE Nijverdal

DEALER VAN: KOGA, RIH, GAZELLE, SPARTA, FOCUS, PUKY ETC.

Meer dan 600    

  fietsplezi
er!

m2 

Personal Training & Bootcamp

Bootcamp Training:

Zondag       09.00  - 10.30 

Bootcamp Beginners:

Vrijdag  10.30 - 11.45

Vertrek P- Het Ravijn Nijverdal

www.vgpt.nl

wOENSDAG   19.00  - 20.15

vRIJDAG      09.00  - 10.20

MAAR LIEFST 39 JUBILARISSEN 
GEHULDIGD BIJ NIEUWJAARSRECEPTIE

12,5 jaar lid
Maudy Siero, Angela Kleine, Kristie Legtenberg, Felicia 
Biemans, Michelle Kapteijn, Fabienne Heuver, Mijke 
Voskus en Anouk ten Dam. 

25 jaar lid
Emiel Dikkers, Paul Damman, Matthijs Roeloffzen, 
Joost van Bentem, Bart Benneker, Jody Nijenhuis, Rick 
van den Berg, Gerrit Claessen, Timo Nijenkamp, Nick 
Praas, Edwin Kamphuis en Jeffrey Wieldraayer.   

40 jaar lid
Joop Engbers, Tonny Nijenhuis, Remy Middelkamp, 
Harry Veldhuis, Dennis Heetkamp, Harold Westendorp, 
Marcel Geurtse en Olaf Hoogers.

50 jaar lid
Gerald Gescher, Harry Legtenberg, Rudie Scholten, Eric 
Siero en Ton Bootsveld.

60 jaar lid
Bertus Heuver en Bennie Woesthuis.

65 jaar lid
Herman Galgenbeld, Sinus Morsink en Johan Hoogers.

70 jaar lid
Een daverend applaus tenslotte voor Joop Middelkamp, 
die maar liefst 70 jaar lid is van De Zweef. Joop was “in 
zijn jonge jaren” voetballend actief in de grote Middel-
kamp-generatie die jarenlang spelers leverde voor de 
selectieteams. Naast het voetbal was Joop zeer actief 
als ideeëngenerator en gangmaker in het veteranen-
team. Hij was betrokken bij talloze voordrachten en 
andere optredens en stond namens zijn team ook z’n 
mannetje bij de carnaval van de voormalige Kötterboer-
tjes.

Op de foto ontbreekt jubilaris Joop Engbers. Toen wis-
ten we nog niet dat Joop op 16 februari zou overlijden. 
Velen hebben van hem afscheid genomen. Joop was 
vier jaar voorzitter van onze club en deed daarnaast 
ander vrijwilligerswerk, zoals redactielid van de GOAL, 
bezorger clubblad en schoonmaker van de kleedka-
mers.

Tijdens de traditionele nieuwjaarsreceptie huldigde De Zweef 
maar liefst 39 jubilarissen. Voor het eerst weer eens “in het 
echie” na twee jaar corona. Het was daarom extra druk en 
gezellig in het clubhuis aan de Koersendijk. Voorzitter Richard 
Benneker reikte de speldjes uit aan deze jubilarissen:
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WIJ STAAN VOOR DE 
VEILIGHEID VAN DE 

CLUBACCOMMODATIE

VENEBERG.COM

EVEN VOORSTELLEN 
DE MATERIALENCOMMISSIE

Wat is de doelstelling van de 
materialencommissie?
Henk: Het verzorgen van alle 
materialen voor de wedstrijd en 
training, behalve de kleding, en het 
sleutelbeheer. 

Over welke materialen hebben we 
het dan allemaal?
Allen: Je hebt het over ballen, 
waterzakken, hesjes, pylonen, 
petjes, doelnetten en trainingsgoals. 
Vroeger werden de trainingsgoals 
nog eindeloos gelast tot ze helemaal 
op waren. Tegenwoordig is het 
materiaal veel beter dan vroeger. 

Bestellen jullie de materialen zelf, 
doet iemand anders dat en hoe 
gaat dit? Is er een budget vanuit 
het bestuur?
Henk: Dat doen we allemaal zelf. We 
kijken elk jaar wat we het komende 
seizoen nodig hebben. Dat overzicht 
gaat naar de penningmeester. De 
laatste jaren wordt eigenlijk alles 

wel akkoord bevonden door Ewald, 
de penningmeester. Dat werkt voor 
ons wel prettig. Vroeger was er 
nooit geld. En moesten we eigenlijk 
veel te lang door met materiaal wat 
niet meer voldeed. 

Hoe gaan de spelers en trainers om 
met materiaal?
Henk: Het kan natuurlijk altijd beter. 
De een is er zorgvuldiger mee dan 

de ander. Maar door de regel zijn 
we niet ontevreden. Wel gaan we 
komend seizoen met contracten 
werken. Vanaf de zaterdag 1 tot en 
met de JO12 krijgt iedereen een 
contract. Hier staat in over welke 
materialen ze beschikken. Deze 
elftallen hebben eigen kastruimte. 
Aan het eind van het seizoen 
moeten deze materialen ook weer 
in de kast zitten. Zo niet, volgt 

Aan de ronde tafel bij de keuken in de kantine zijn de 
mannen van de materialencommissie aangeschoven.  
Het is één van de kleinste commissies die we hebben bij 
De Zweef, wat betreft het aantal personen, maar zeker 
niet van minder belang dan de andere commissies. Om 
de doodeenvoudige reden: als zij er niet zijn, wordt 
er niet gevoetbald. En laat dat nou net de reden zijn 
waarom onze vereniging is opgericht. Aan tafel zitten 
Henk Dikkers, Maik Kolman en Gerrit Verschoor.
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een boete voor het ontbrekende 
materiaal. 

En waarom geldt dit niet voor de 
overige teams?
Henk: We hebben te maken met 
ruimtegebrek. De overige teams 
delen materiaal met elkaar in een 
gezamenlijke ruimte. 

Hoeveel jaren zitten jullie al in de 
materialencommissie?
Gerrit: Ik vanaf 1979. Jan 
Rikmanspoel kwam destijds bij mij 
en vroeg of ik de ballen in het vet 
wilde zetten. Gerard ter Hedde, 
inmiddels overleden, zou namens 
de materialencommissie in het 
bestuur gaan zitten. Maar Gerard 
ging een cursus vleesverwerking 
volgen van een jaar. Hij heeft nooit 
in het bestuur gezeten. Dat heb ik 
vervolgens 11 jaar gedaan. 
Henk: Ik doe dit nu 17 jaar. Samen 
met Marcel Huis in ’t Veld ben ik 

ingestapt. In eerste instantie alleen 
in de zomerperiode. Omdat ik wel 
handig ben, was er de rest van 
het jaar wel ander werk voor mij. 
Inmiddels ben ik wel meer uren 
bezig voor de materialencommissie.
Maik: Ik doe dit werk nu ongeveer 
een jaar of 8. 

Hoeveel uur kost het?
Henk: Maik en ik zijn hier in principe 
elke maandagavond. Niet alleen 
voor de materialencommissie. Ook 
vaak voor wat anders. Werk wat 
onder de accommodatiecommissie 
valt. In de winter en zomerstop zijn 
we er ook wel eens in het weekend. 
Dan kijken we de kasten na en 
ruimen op. 
Gerrit: Ik ben er vaak op maandag, 
vrijdag en in het weekend. Mijn 
werk is meer verschoven richting 
de kantine. Sommige dingen pak ik 
nog zelf op. Vaak doe ik Henk een 
berichtje wat hij dan op maandag 

oppakt met Maik. We doen alles in 
overleg. Dat werkt perfect. 

Tot slot, kunnen jullie nog 
iemand gebruiken in de 
materialencommissie?
Henk: Het zou fijn zijn als we er 
een bij hebben. Iemand waar we 
op kunnen bouwen. Diegene hoeft 
niet handig te zijn. Als hij/zij een 
bal op kan pompen is het al goed. 
Het zou mooi zijn als degene door 
de week de kasten bijhoudt. Je 
kunt zelf je tijd indelen. Iemand 
die overdag tijd heeft zou helemaal 
mooi zijn. Temeer omdat ’s avonds 
wordt getraind en iedereen in die 
kasten aan het trekken is. Qua 
tijd kost het je een paar uur in de 
week. Dat valt reuze mee. Voor 
ons zou dat mooi zijn, want met de 
verbouwing van de kantine in zicht 
komt er behoorlijk wat werk op ons 
af. Kunnen Maik en ik mooi daar de 
focus op houden.    
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splashwash.nl  

SERCODAK .NL

NOVUSFORMA.NL

Een aandeel in elkaar

Ontdek alles over de Rabobank en sport op Rabobank.nl

De Zweef brengt jong en oud in beweging. Met een verbindende kracht die

veel verder gaat dan voetbal alleen. Want de vereniging betekent ook veel voor

de lokale omgeving en dat ondersteunen we van harte.

Rabobank ondersteunt De Zweef 

Waardoor
iedereen
wint.

Uw club én
de buurt

versterken.

SPELLETJESMIDDAG VOOR DE MINI’S 
VAN DE ZWEEF
De voorjaarsvakantie van de mini’s van De Zweef werd 
opgefleurd door een spelletjesmiddag op het hoofdveld. 
Onze mini-trainer Jeroen Wigger had niet alleen een 
dagje vrij genomen, maar was ook druk geweest met 
het bedenken van leuke spelletjes en het uitzagen en 
beschilderen van attributen. 

Het zag er allemaal heel gezellig 
uit en mede daardoor waren de 
kinderen heerlijk aan het spelen 
en vermaakten zich opperbest. 
De ruim 40 kinderen (de mini’s 
mochten vriendjes en vriendinnetjes 
meenemen) waren verdeeld in 

groepjes met per groep begeleiding. 
Daardoor verliep alles heel soepel. 
Tussendoor was er pauze met 
ranja en paaseieren en een gratis 
kopje koffie of thee voor de ouders. 
Het winterse zonnetje maakte de 
middag compleet.
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Wij komen gewoon 
op afspraak langs 
om u te 
informeren over... 

bezoek voor meer informatie onze website www.assinkweustink.nl

Inbraaksignalering
Brandmeldinstallaties
Toegangscontrole
Camera observatie
Intercomsystemen
Technische beveiligingen
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Hét adres om 
ZorgSaam in Beweging 

te blijven.

Godfried Bomansstraat 32, 7442 TH Nijverdal  |  Koemaste 2C, 7447 AV Hellendoorn  |  t. (0548) 615889  |  www.zorgsaamnijverdal.nl  |  www.zorgsaamloperscompany.nl  

In onze vestiging in Hellendoorn:

De specialist in het aanmeten van hardloop- en wandelschoenen

Fysiotherapie
(Sport)

diëtetiek

(Sport)
revalidatie

Echografie

Dry 
needling

Shockwave
(Sport)

podotherapie

Oedeem
fysiotherapie

Manueel
therapie

Sport
fysiotherapie

Geriatrie
fysiotherapie
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NIJVERDAL

Transportweg 4 (industrieterrein T Lochter) Nijverdal Tel: 0548-618888.    www.kotterwonennijverdal.nl

 

 

Volg ons op @kotterwonen
en        Kötter Werelds Wonen Nijverdal

prijs zoals afgebeeld: 1579,-- euro incl 4 rug - en lendekussens, uitgevoerd in sterke corduroy stof. 

BANK VAN HET JAAR: “EAGLE” NU TE KOOP 
BIJ KöTTER WERELDS WONEN -NIJVERDAL
• Fantastisch zitcomfort • Stel zelf uw uitvoering samen, 
bijv met Longchair • inclusief rug- en lendekussens 
• KOM PROEF ZITTEN, MET EEN KOPJE KOFFIE!!

0548 624 117  •  Rijssensestraat 84, Nijverdal
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Anekdotes 
Met Wim Krukkert zijn de afgelopen jaren verschil-
lende interviews gemaakt. Bijvoorbeeld voor de 
geschiedschrijving van onze club. De ene na de andere 
anekdote kwam uit zijn mond. Zo herinnerde hij zich 
dat ze een keer met het tweede weg moesten voor 
een uitwedstrijd. Tonny Nijenhuis was er nog niet. 
Bleek in de kerk te zitten. “Ik heb hem er heel zachtjes 
uitgehaald.”  Ook:  “We hebben eens een kampioen-
schap laten lopen, omdat we anders niet meer konden 
aanleggen in Haarle.” Leuke verhalen. Of ze helemaal 
waar zijn? Wat maakt het uit?

Opgegroeid zonder vader
Wim groeide op zonder vader, die jong overleed. Hij 
werd grootgebracht door z’n moeder en grootmoeder 
en later ome Dieks Krukkert van de Meijboomstraat. 
Hij komt pas laat in aanraking met voetbal. Gaat op z’n 
zeventiende pas bij De Zweef, maar schopte het wel 
toen tot het eerste en (het vaakst) tweede elftal, waar 
hij z’n mooiste momenten beleeft, waaronder een 
aantal kampioenschappen. Behalve leider en trainer, 
“bemoeide” Wim zich ook met het randgebeuren van 
de voetbal, zoals het deelnemen van de jeugd aan de 
jaarlijkse optocht van de Kötterboertjes. 

En dat niet alleen. Als er aangepakt moest worden, 
stond hij ook paraat. Bijvoorbeeld bij de uitbreiding van 
het clubhuis in 1976. Voorzitter Jan ten Hove beschrijft 
in de GOAL het harde werk, maar ook de “beloning” in 
de vorm van lekker eten. “Harry L., Hans ten Hove en 
Wim Krukkert zijn reeds op de geur van de balkenbrij 
af gekomen; ze hebben honger en dat is begrijpelijk. 
Als de kok Everhard (Krukkert, red.) daarna naar bui-
ten roept: “Onze Wim zegt het is best te vreten”, komt 
de rest naar binnen om aan de dis te gaan.….”

Hardlopen 
Behalve voetballer is Wim ook een fanatiek hardloper. 
Vaak is hij voorin te vinden. Zo ook bij de tweede pres-
tatieloop van De Zweef. “Start en finish waren bij dat 
sportcomplex aan de Ericaweg. Dat eerste jaar liepen 
er alleen Zweefleden mee. De eerste echte presta-
tieloop waarin ook niet-Zwevers meeliepen herinner ik 
me als de loop waar ik op mijn Berini10 het parcours 
controleerde. Het liep verkeerd af omdat ik net te laat 
was om een van richting veranderde pijl om te zetten 

WIM KRUKKERT 
(LID VAN VERDIENSTE) OVERLEDEN

Vanwege vele jaren trouwe dienst 
werd Wim tijdens de ledenvergade-
ring van De Zweef in 2006 benoemd 
tot lid van verdienste. Zo’n 25 jaar 
daarvóór begon hij met vrijwilli-
gerswerk voor de club. Hij trainde 
toen de jeugd. Samen met Sinus en 
Johannes Wennemers en Bennie 
Winkels. De halve selectie heeft 
van hem de beginselen van het 
voetballen geleerd. Soms ging hij               
’s morgens eerder naar de baas om 
’s middags eerder weg te kunnen 
om de jeugd te kunnen trainen. 

Naast pupillentrainer was Wim 
lange tijd trainer en leider van 
met name A2 elftallen. Zolang dat 
bestond was hij een van de drijven-
de krachten achter de jaarlijkse 
afsluiting van het seizoen voor      
de C-jeugd, het Kas Woudsma-
toernooi. Ook zat hij in de seni-
orencommissie en als zodanig 
de organisator van het fameuze 
mixtoernooi. Aan het einde van het 
seizoen 2005-2006 stopte hij met 
dat werk. 

Al deze zaken tezamen waren meer 
dan voldoende aanleiding Wim 
Krukkert te benoemen tot lid van 
verdienste. Toenmalig voorzitter 
Jan-Pieter van Vree speldde hem 
het bijbehorende insigne op. De 
bijbehorende bloemen waren met 
name ook bedoeld voor zijn vrouw 
Hermien, die al jarenlang samen 
met anderen op zaterdagmorgen de 
kantine beheerde. Voor Wim hoefde 
het allemaal niet zo. Hij was een 
bescheiden man. “Er zijn anderen 
die meer hebben gedaan dan ik en 
geen lid van verdienste zijn”, zei hij. 

Het is alweer een paar maanden geleden, maar op 
maandag 12 december is ons lid Wim Krukkert 
overleden. Hij leed aan kanker, waarbij bleek 
dat er sprake was van uitzaaiingen in een niet 
te behandelen vorm. Na dit bericht ging zijn 
gezondheid snel achteruit. Met het overlijden van 
Wim is een markant Zwever van ons heengegaan. 
Vooral zijn aparte humor was in veel gevallen 
aanleiding voor het fronsen van wenkbrauwen eer 
de lach doorbrak. Wim is 74 geworden.  



GOAL!Magazine - 56 GOAL!Magazine - 57

in de goede richting. De koploper, 
Wolterink kon ik nog net weer te-
rugroepen. Wim Krukkert had hem 
inmiddels ingehaald maar moest 
hem toch weer voorbij laten gaan. 
Op de streep kon onze jury (Wlady 
Middelkamp) deze twee lopers als 
eerste afvlaggen”, vertelt organisa-
tor Jan Winkels

Ook aangespoord door de fana-
tieke Wennemers-familie is Wim 

altijd in voor een rondje lopen. 
Zwager Anton Wennemers vertelt 
over hoofdklassetijd: “Het kan nog 
gekker. Het gebeurde vaak dat als 
we in de winter getraind hadden op 
zondag, ik met Wim Krukkert in de 
buurt naar een of ander wedstrijdje 
hardlopen ging om mee te doen.”

Wielrennen
Ook op de fiets stond Wim z’n 
mannetje. Met jonge mensen, 

waaronder zijn zoons, fietste hij ge-
makkelijk mee. In juni 2019 kreeg 
hij al fietsend een ernstig ongeluk. 
Na vier weken ziekenhuis en acht 
weken revalidatie, kwam hij er weer 
aardig bovenop, maar bleef een 
beperking houden aan de armen. 
Z’n racefiets ging naar zolder, maar 
Wim zat niet bij de pakken neer 
en ging wandelen en fietsen op z’n 
gewone fiets.  

Ander vermaak 
Naast het sporten was er ook tijd voor vermaak. 
Zwager Sinus Wennemers: “Ik ging vroeger wel naar 
café Hegeman, maar vooral om te biljarten met Wim 
Krukkert. Op zaterdagmiddag. We gingen daar naartoe 
met een paar dubbeltjes voor het biljart. We hadden 
niet eens geld voor een biertje. Maakte ook niks uit.”

Bakker Mulder verderop aan de Grotestraat was ook 
een geliefde Zweef-locatie. De bakker had niet alleen 
een bakkerij, maar ook een lunchroom. Sinus Wenne-
mers: “Ja, ze verkochten daar ook een biertje. Het ging 
er soms vanaf. Peter Middelkamp en Wim Krukkert 
bespoten elkaar met slagroom.”

Niet bezig met overlijden
In april 2021 stond er een interview met Wim Krukkert 
in de GOAL.  In de rubriek “De blessuretijd” vraagt de 
interviewer hem ook naar dood gaan. Toen zei Wim: 
“Daar ben ik zeker niet mee bezig, hooguit met de 
muziek tijdens de uitvaart. Ik heb een paar geweldige 
nummers in m’n hoofd zitten, die nog nooit iemand 
heeft gedraaid op z’n begrafenis. Zoals gezegd; ik heb 
nog wel even.” Niet dus.

Bijna twee jaar later komen we hem tegen in de 
wachtkamer van de huisarts. We vragen hoe het met 
hem gaat. Niet zo best. Een uitslag van het onderzoek 
naar uitzaaiingen heeft hij dan nog niet. “Ik bereid me 
op het ergste voor; dan kan het altijd meevallen”, zegt 
hij. Dan haalt de arts hem op. Als hij wegloopt uit de 
wachtkamer, zegt hij: “Ik zie je nog wel. In de krant 
of het clubblad.” Wim Krukkert-humor, die nu geen 
humor meer is, maar een helaas uitgekomen voor-
spelling.

Op de foto op de linker pagina: Wim Krukkert bij het op-
nemen van nieuwe Zweefliedjes in 2011. Bij het 900-jarig 
bestaan was een liedjeswedstrijd uitgeschreven. Alle 
inzendingen zijn later op CD gezet. Vlnr: Thea Kolkman, 
Theo Siero, Jan Broers, Wim Krukkert, Eric Siero en Jan 
Winkels.

Foto onder: De Zweef 2 kampioen in 1971-1972. 
Boven vlnr: trainer Henk Coster, Theo ten Hove, Hans 
Mets, Sinus Wennemers, Bert Heuver, Arnold Korbeld, 
vlaggenist Willie Krieger, leider Johan Haas. Onder vlnr: 
Tonnie Willems, Sinus Morsink, Wim Krukkert, Peter Mid-
delkamp, Theo Harmeling, Jan Winkels, Jans Willems.
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Met trots voor u gebrouwen. Geen 18 geen alcohol.

“ Net die stap 
  verder 
  in jouw 
  sportherstel ”

Jacob van Houtenstraat 8
7442 NC Nijverdal
Tel: 0548 610 958
info@fysiotherapienijverdal.nl

fysiotherapienijverdal.nl

PLAYBACKSHOW JEUGD



GOAL!Magazine - 60 GOAL!Magazine - 61

SPONSOR UITGELICHT
TUIN & ZO: 1600 M2 TUINPLEZIER

Naast het voetballen heeft Marco 
een succesvolle carrière achter de 
rug. Zo is hij eigenaar van Nexus 
Infra en Fietskoeriers Nijverdal en 
sinds twee jaar van Tuin & Zo. Dit 
laatste bedrijf is onderdeel van onze 
nieuwe sponsorformule. 

jouw keuzes uitvoerbaar zijn, meten 
de tuin op en adviseren over de 
beste materialen voor jouw bui-
tenruimte. In overleg leveren we 
deze materialen op het gewenste 
moment en adres. Hiermee kunnen 
we jou compleet ontzorgen.”

“Voor het ontwerp, het groen en 
het aanbrengen van de bestrating 
kunnen wij je koppelen aan een van 
onze partners. Jij hoeft alleen nog 
maar te genieten van het eindresul-
taat.”

Voor elk budget
De uitgebreide en vernieuwde show-
tuin van meer dan 1600m2 is een 
afspiegeling van het assortiment 
van Tuin & Zo. Ideeën kunnen verder 
online (www.tuinenzonijverdal.nl) 
worden opgedaan of in de uitgebrei-
de catalogus. “Om teleurstellingen 
te voorkomen, raden we iedereen 
sterk aan onze showtuin te komen 
bekijken. Op een plaatje zien mate-
rialen er namelijk vaak anders uit 
dan in het echt. Je moet er een goed 
gevoel bij krijgen! Er is voor ieder 
budget meer dan voldoende keuze. 
Onze medewerkers staan klaar om 
advies te geven over de inrichting 
van jouw tuin.” 

Steun De Zweef
Wie bij Tuin & Zo spullen koopt, 
steunt ook De Zweef. 5% van wat 
je daar besteed wordt gestort op 
rekening van onze club.

Zie advertentie op pagina 2.

Zoveel smaken, zoveel tuinen
Elke tuin kun je op honderden ma-
nieren inrichten. Tuin & Zo maakt 
de klant wegwijs in alle opties die er 
zijn. Met meer dan 10.000 verschil-
lende artikelen, waarvan een groot 
deel te zien is in de showtuin van 
meer dan 1600 m2, geeft het bedrijf 

een breed beeld van de mogelijk-
heden. “Doe inspiratie op en laat je 
adviseren door onze medewerkers.”

Advies en ontwerp
Tuin & Zo denkt van A tot Z met de 
klant mee. “We komen bij je langs 
voor vrijblijvend advies. Kijken of 

Aan de Nicolaus Ottostraat 2 op het Nijverdalse 
Industrieterrein ligt de showtuin van Tuin 
& Zo van Zwever Marco Wijnen. Voor wie 
hem niet kent: Marco speelde bij De Zweef in 
de gouden jaren in de hoofdklasse. Mooiste 
herinnering: de terugkeer in de hoofdklasse na 
een beslissingswedstrijd tegen Oosterparkers op 
neutraal terrein in Westerbork. Marco scoorde de 
2-1 en daarmee was de buit binnen: terug op het 
hoogste amateurniveau.
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Het zat me niet lekker. Om mijn 
winstkansen in de klaverjasmara-
thon te verhogen, heb ik het spelen 
van ‘kleintje boer’ in de vorige editie 
bewust verkeerd onder uw aandacht 
gebracht. Gelukkig is er niemand 
ingetrapt of het moeten Frederiek 
en Dea zijn geweest, die respectie-
velijk met de eerste- en de tweede 
prijs aan de haal gingen. Dat het me 
niet lekker zat, werd ingegeven door 
een kraaiende haan die ik dag in dag 
uit meende te horen. Dat ik met mijn 
klaverjasmaat de hoogste boom had 
gekaart, deed me beseffen dat de 
bomen niet tot in de hemel groeien. 
Tijd om te biechten dus en volgens 
vrouwlief alle reden om nog een 
weekje in het klooster door te bren-
gen. Ze had mijn koffer al gepakt. 
Zeven onderbroeken van Zeeman. 
Uiteraard geen underwear van Björn 
Borg of underjeans van Rijkaard, 
wetende dat in het Karmelieten-
klooster het belijden van de collec-
tieve armoede centraal staat. Naast 
de onderbroeken ook in de koffer 
aanwezig mijn Ajax pyjama, een Ajax 
dekbedovertrek en Ajax toiletartike-
len. Voor menigeen bittere armoede, 
maar voor mij pure rijkdom. Ja, met 
Ajax is het na het vertrek van de 
familie Blind goed gekomen. Papa 
Danny wilde na het grote succes 
in Qatar niet naar Ajax terugkeren. 
Dacht aan de bak te kunnen komen 
bij de KNVB als directeur technische 
zaken. Mooi niet dus. In het land der 
blinden werd zoon Daley koning. Hij 
koos scharreleieren voor zijn geld 
en vertrok naar München. Ik hoop 
van ganser harte dat hij daar lang 
mag blijven. Ik gun hem zelfs een 
bierdouche.   

Terug naar het Karmelietenkloos-
ter. De zware toegangsdeur werd 
geopend door de mij bekende prior, 
Petrus genaamd. “Wat brengt jou 
hier? Je had ons toch de rug toege-
keerd?”
Ontkennen had geen zin. Ik ant-
woordde dat ik het verkeerd had 
ingeschat en toch graag een weekje 
in het klooster zou willen blijven. 
Petrus stemde toe. Ik vroeg vervol-
gens of iemand mij de biecht kon 
afnemen. “Anders nog wat?” Het 
leek wel of ik op de markt stond en 
een kilo kaas had besteld. “Nee Pe-
trus, verder niets. Of toch wel. Ik zou 
graag willen weten waar jullie de 
nonnen hebben verstopt. Je kunt mij 
namelijk niet wijsmaken, dat jullie 
alles zelf doen. Bedden opmaken, 
koken, wassen, strijken en poet-
sen.” Het hoge woord kwam eruit. 
Genoemde werkzaamheden werden 
tot voor kort gedaan door de Kar-
melietessen, de vrouwelijke tak van 
de Karmelorde. Naast genoemde 
werkzaamheden deden zij ook nog 
eens de kleine klusjes in het kloos-
ter en werd het gras in de klooster-
tuin kort gehouden met behulp van 
een motormaaier. Na het vertrek 

van de laatste drie hoogbejaarde 
karmelietessen was het gedaan met 
het luizenleventje van de Karme-
lieten. Ik bood aan het maaien van 
het gras met een motormaaier voor 
mijn rekening te willen nemen. 
Omdat ik het thuis niet mag, zelfs 
niet met een helm op. Van Petrus 
kreeg ik geen toestemming. De door 
mij gevraagde biecht zou worden 
afgenomen door Marcus, vernoemd 
naar één van de vier evangelisten. 
Ik weigerde. Was het niet Marcus 
die als enige van de vier, de haan 
tweemaal hoorde kraaien? Wat zou 
met mijn biecht gebeuren? Grote 
kans dat daar ook een draai aan zou 
worden gegeven. Mijn verblijf in het 
klooster werd niet meer op prijs ge-
steld. Mijn koffer bleef ongeopend. 
Wel kon ik nog een kruikje gewijd 
Albertuswater meenemen, dat een 
genezende werking zou hebben. Ik 
geloof het direct. Van het klooster 
ben ik goed genezen. Uiteindelijk 
is het een kruikje Karmelietenbier 
geworden. Zalig Pasen.

CR

IN RETRAITE (SLOT)
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Hair by

Marleen

GROEN VAN PRINSTERERSTRAAT 32, NIJVERDAL
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VOOR HET HELE GEZIN,  MAN,  VROUW EN KIND


